

Date: 6th May 2025 Disclosures and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange Abu Dhabi - United Arab Emirates

التاريخ : 6 مايو 2025 السادة – قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظي للأوراق المالية أبوظي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Disclosure on the Results of Burjeel Holdings PLC's Board of Directors' Meeting

الموض_وع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة

برجيل القابضة بي ال سي

تحبة طبية وبعد،

Greetings,

We would like to inform you that Burjeel Holdings PLC's (the "Company") Board of Directors (the "Board") convened at 16:30 p.m. UAE time on Tuesday, 6th May 2025 at the Company's Head Quarters in Abu Dhabi & via video conferencing and approved the following agenda items:

نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة برجيل القابضة بي ال سي ("الشركة") قد عقد اجتماعاً في تمام الساعة 16:30 مساء بتوقيت الإمارات العربية المتحدة يوم الثلاثاء الموافق 6 مايو 2025 في المقر الرئيسي للشركة في أبوظي ومن خلال وسائل التقنية الحديثة حيث قرر ما يلي:

1. Reviewed and approved the Company's financial statements for the three months ended 31 March 2025 together with the Management Discussion and Analysis (MD&A) report.

1. تمت مراجعة البيانات المالية للشركة لفترة الثلاثـــــــه أشـــــهر المنتهيـــــة في 31 مــــــارس 2025 بالاضافة إلى تقرر مناقشات إدارة الشكة التنفيذية (MD&A) والموافقة عليها.

2. Discussed and approved other business matters.

2. مناقشة وأعتماد عدد من الأعمال.

Sincerely John Sunil

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Chief Executive Officer

جون سونيل الرئيس التنفيذي

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة الى: السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع

PO Box: 7400 Abu Dhabi, UAE Tel +971 2 3041111 Fax +971 2 2222363